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 Sessió extraordinària i urgent del dia 27 d'agost de 1996. 

 
A la vila d'Artà, el dia vint-i-set d'agost de mil nou-cents noranta-sis, 

quan són les vint hores, es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa Consistorial 
els Srs. Regidors anotats al marge, a l'objecte de celebrar sessió extraordinària i 
urgent, en primera convocatòria, sota la presidència del Sr. Batle, Sr. Montserrat 
Santandreu Ginard, assistit per la Secretària, Sra. Celia Martínez-Piñeiro de 
Urquiza. 
 

1.- RATIFICACIÓ, SI DE CAS, DE LA URGÈNCIA.-  
 

El Sr. Batle informa sobre el caràcter d'urgència de la sessió, explicant 
als reunits que el passat dia 1 d'agost es va presentar una petició de certificació 
d'actes presumptes i, d'acord amb la nova legislació, demà finalitza el plaç, bé per 
emetre dita certificació, bé per adoptar l'acord que forma part de l'ordre del dia 
d'aquest ple. 

Per unanimitat dels reunits, s'acorda ratificar el caràcter d'urgència de la 
sessió. 
 

2.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PROJECTE DE COMPENSACIÓ 
DEL PLA PARCIAL DEL POLÍGON 6 DEL PLA GENERAL D'EXTENSIÓ 
DE LA COLÒNIA DE SANT PERE.- 
 

El Sr. Batle exposa als reunits el contingut de  l'informe a tal efecte 
elaborat sobre el Projecte de Compensació del Pla del Polígon 6 del Pla General 
d'Extensió de la Colònia de Sant Pere; segons el qual hi ha raons suficients per la 
no aprovació del projecte de compensació. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, comenta que s'han de corregir una sèrie 
de mancances en el projecte de compensació i que en alguns punts es veu clar la 
no aprovació del projecte. Així mateix opina que s'hauria d'elaborar un informe 
jurídic. 

El Sr. Batle informa que la petició de la certificació es va presentar el dia 
1 d'agost, just el mes en que els juristes estan de vacances, a més hi ha un informe 
jurídic. De totes formes, es pot sollicitar un altre informe jurídic, però els dos 
que s'han fet sobre la qüestió que es debat demostren clarament en quina situació 
se troba actualment. Una altra cosa és les repercusions de possibles intervencions 
al respecte. 

El portaveu del PSOE, Sr. Silva, comenta que són moments molt delicats 
entre la promotora i les institucions públiques. Es convenient adoptar per 
unanimitat l'acord de la no aprovació del projecte de compensació. 

Per unanimitat dels reunits que representa el vot de la majoria absoluta 
legal prevista en l'article 47.3.i de la Llei 7/85, Reguladora de las Bases del 
Régimen Local, s'acorda: 

1.- Denegar l'aprovació del Projecte de Compensació del Pla Parcial del 
Polígon 6 del Pla General d'Extensió de la Colònia de Sant Pere, en base a 
l'informe  
redactat pel Arquitecte Municipal que forma part de l'expedient. 

2.- Remetre la certificació del present acord a  
l'Entitat Mercantil CALA VEYA, S.A., representada pel Sr. Bartolomé Pericás 
del Ama. 
 

I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint hores i vint-i-
dos minuts, s'aixeca la sessió, de la qual, com a Secretària, don fe. 

 
 

 
 


